
Den vestsjællandske studiegruppe vedrørende Tofarvede frimærker - referat 

 

Så fik vi åbnet sæsonen 2014/15. 

Fremmødet var flot, heriblandt mange nye ansigter. 

  

Efter formandens velkomst indledte Niels Hjersing sæson med et bredt favnende foredrag om  

de tofarvede og hvordan man kommer i gang med at samle. Herefter var der lejlighed til at stille 

spørgsmål. 

  

Derpå kom der mærker på bordet og snakken gik livligt. 

  

Næste møde afholdes onsdag de 22. oktober, samme tid samme sted. 

På mødet vil Henrik Stilling tage tråden op fra Niels Hjersing og gennemgå nogle af de værktøjer, 

der er til rådighed, når mærkerne skal tryk og positionsbestemmes. 

  

Husk som altid at tage mærker med. 

  

Med venlig hilsen 

Inga Mortensen 

Formand 

  

PS: På kasserens vegne skal jeg bede jer tage papirpenge med, når i betaler kontingent. 

Plastikkort dur ikke, vi samler jo heller ikke plastikfrimærker  


